
ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA 6 JULIOL 2023 

Telemàticament (meet) 

Persones Assistents 

1. Alicia Ruiz 
2. Miquel Muntaner 
3. Víctor Oliva 
4. Eva Soto 
5. Patricia Martínez 
6. Alejandro Real 
7. Elena Condom 
8. Eva Torrente 
9. Nuria Garrido 
10. Maite Martin 
11. Àgata Soler 
12. Elisabet Rubiol 
13. Toñi Casares i Dídac Navarro 

19:07h Inici Assemblea 

Alicia comenta que es un Assemblea extraordinària per canvis en les persones membres de la 
Junta. S’ha convocat aquesta assemblea per poder ratificar i aprovar els nous càrrecs. 

Alicia comenta que ella es actual Presidenta però que ha de sortir de la Junta. Comenta que la 
persona que estava a Tresoreria també marxa, Jordi Gàmez. 

La Junta ha estat molt petita i era necessari que entres més gent. 

Durant aquest període Presidència ha portat extraescolars i tothom ha ajudat en totes les 
àrees, ja que érem poques persones. 

Alicia comenta que Secretaria també es un canvi, Àgata canviarà a una altra àrea. 

Eva Torrente, antiga membre de la Junta, es qui es proposa pel càrrec de Presidència. 

Miquel Muntaner, es proposa per Tresoreria. 

Nuria Garrido, es proposa per Secretaria. 

Elena Condom també entra a la Junta aquest any, mare de primer de primària. 

Alejandro Real, es proposa com a càrrec de vicepresidència. 

Eva Soto y Víctor Oliva es queden a la part de comunicació. 

Maite continuarà festes i tallers. 

 

Alicia comenta que també es presentarà el balanç actual, que ja ha estat transmès a la nova 
Junta. Es comparteix el balanç del curs 2022_2023. No està tancat del tot, ja que hi ha temes 
que encara no estan tancats. A l’Assemblea ordinària ja es presentarà el balanç tancat del tot. 

 



 

 

Extraescolars 

Alicia explica que les extraescolars s’estan gestionant a través d’una empresa externa. Elena 
Condom es proposa per gestionar aquesta àrea. 

Els beneficis d’extraescolars son un dels temes que encara no s’han tancat al balanç d’aquest 
curs. 

Llibres 

Hi ha una part dels llibres que gestionava AMPA i una part escola directament.  

Es va oferir la possibilitat que AMPA vengués els llibres a través de la plataforma de l’escola 
(Alexia). Una de les raons era poder oferir llibres individualment, i no el lot sencer, per tal 
d0afavorir a aquelles famílies que poguessin reciclar llibres. 

Despesa oficial 

FAPAC: associació d’AFAs 

Protecció dades: empresa que gestiona aquesta àrea. 

Despeses administratives 

Projectes: festes i activitats que AMPA subvenciona i gestiona durant el curs (Sant Jordi, 
xocolatada) 

Sortida sorpresa: excursió que es regala a final de curs 

Amparty: organització de festa a final de curs. 

Projecte 4t ESO: estaria be que fos un projecte i no només una aportació de diners. 



 

 

Falta regularitzar alguns imports, ja que no hi ha temes tancats. 

Eva T. comenta que a ella li crida l’atenció la quantitat de famílies no sòcies. 

Alicia comenta que no es un únic factor el que genera això. El gruix important de no socis està a 
la ESO. És important que hi hagi més presencia de la ESO a la Junta, fet que ara no es dona. 

Dídac Navarro pregunta pels beneficis al viatge de 4t ESO. Com a Junta no es selectiu, però es 
comenta que dins de la classe si que es gestiona de manera diferenciada. Posa en manifest que 
hi ha beneficis per les famílies no sòcies, per exemple, a l’AMPARTY. Maite comenta que es molt 
difícil gestionar l’entrada i sortida de la festa, per exemple.  

Àgata comenta de fer ja les votacions. 

Presidència: Eva Torrente. 8 vots a favor (de 14) 

Tresoreria: Miquel Muntaner 11 vots a favor (de 14) 

Secretaria: Nuria Garrido 11 vots a favor (de 14) 



Vicepresidència: Alejandro Real 11 vots a favor (de 14) 

Elisabet Rubiol: comenta que podrà ajudar en temes puntuals. Considera es que hi ha 
desconeixement i estaria be posar esforços en aconseguir que la gent vagi a la Assemblea 
d’octubre.  

Eva comenta estar a les reunions d’inici de curs. 

Toñi: s’ofereix també per col·laborar. 

Alejandro pregunta per les reunions. Seria interesante hacer una reunión de Junta.  

Núria Garrido marxa de la reunió. 

Eva proposa una reunió per la primera setmana.  

Festes: Maite i Elena 

Extraescolars_ Elena, Alicia ajudarà. 

Comunicació: Eva i Víctor. 

Tallers: Àgata i Eva 

Orles: Àgata i Eva 

Loteria: vacant 

AMPARTY: vacant 

Uniformes: vacant 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 


